
У К Р А Ї Н А

КІРОВОГРАДСЬКА МІСЬКА РАДА

П Р О Т О К О Л  №  10

засідання постійної комісії Кіровоградської міської ради з питань
діяльності ради, депутатської етики, Регламенту міської ради,

відзначення нагородами, забезпечення законності, релігії, засобів масової
інформації, регуляторної політики, підприємництва, інвестицій та

зовнішньоекономічної діяльності

від 01 грудня 2016 року м.Кропивницький

Голова комісії: Демченко М.І.

Присутні члени комісії: Ніжнікова А.О., Линченко М.Д., Бойко С.В.,

Смірнов В.О.

Відсутні члени комісії:

Запрошені: Масло Л.Я. – начальник управління апарату

Кіровоградської міської ради,

Татарко  Д.А.  –  заступник  начальника

юридичного  управління  Кіровоградської

міської ради,

Пузакова  А.А.  - заступник  начальника

управління  економіки  –  начальник  відділу

соціально-трудових  відносин управління

економіки Кіровоградської міської ради,

Коваленко  С.М.  -  начальник  управління  з

питань  надзвичайних  ситуацій  та

цивільного  захисту  населення

Кіровоградської міської ради,

Колюка  О.С.  -  начальник  управління

комунальної  власності Кіровоградської

міської ради,

Чорна Н.М. -  заступник начальника  відділу

культури і туризму  Кіровоградської міської

ради,

Владов  Р.П.  – начальник  управління

земельних  відносин  та  охорони

навколишнього  природного  середовища

Кіровоградської міської ради,



Волков  І.В.  –  депутат  Кіровоградської

міської  ради,  голова  постійної  комісії

міської  ради  з  питань  бюджету,  податків,

фінансів,  планування  та  соціально-

економічного розвитку,

Сінченко  Д.В.  –  голова  ГО  «Асоціація

Політичних Наук»

Присутні: Деркаченко Ю.О. - депутат Кіровоградської

міської ради

Порядок денний:

1. Про  обрання  заступника  голови  та  секретаря  постійної  комісії

міської ради

Доповідає: Демченко  М.І.  –  голова  постійної  комісії

Кіровоградської  міської  ради  з  питань

діяльності  ради,  депутатської  етики,

Регламенту  міської  ради,  відзначення

нагородами,  забезпечення  законності,

релігії,  засобів  масової  інформації,

регуляторної  політики,  підприємництва,

інвестицій  та  зовнішньоекономічної

діяльності

2. Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  760 «Про

внесення змін до деяких рішень міської ради у зв’язку зі зміною географічних

назв»

Доповідає: Татарко  Д.А.  –  заступник  начальника

юридичного  управління  Кіровоградської

міської ради

3. Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  794  «Про

перейменування управління економіки Кіровоградської міської ради»

Доповідає: Пузакова  А.А.  - заступник  начальника

управління  економіки  –  начальник  відділу

соціально-трудових  відносин управління

економіки Кіровоградської міської ради

4. Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  795  «Про

перейменування  управління  з  питань  надзвичайних  ситуацій  та  цивільного

захисту населення Кіровоградської міської ради»
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Доповідає: Коваленко  С.М.  -  начальник  управління  з

питань  надзвичайних  ситуацій  та

цивільного  захисту  населення

Кіровоградської міської ради

5. Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  791 «Про

перейменування  управління  комунальної  власності  Кіровоградської  міської

ради»

Доповідає: Колюка  О.С.  -  начальник  управління

комунальної  власності Кіровоградської

міської ради

6. Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  773  «Про

найменування вулиць і провулків у садівницькому товаристві «Аграрник»

Доповідає: Чорна Н.М. -  заступник начальника  відділу

культури і туризму  Кіровоградської міської

ради

7.  Про  розгляд рішення  міської  ради  від  02  листопада  2016 року

№  576  «Про  колективний  депутатський  запит  депутатів  Кіровоградської

міської  ради»  (щодо  порядку  підготовки, презентації та  розгляду  питань

про регулювання земельних відносин)

Доповідають: Смірнов В.О. – депутат міської ради,

Владов  Р.П.  – начальник  управління

земельних  відносин  та  охорони

навколишнього  природного  середовища

Кіровоградської міської ради

8. Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  790  «Про

затвердження перспективного плану роботи міської ради на 2017 рік»

Доповідає: Масло Л.Я. – начальник управління апарату

Кіровоградської міської ради

9. Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  765  «Про

внесення  змін  до  Графіка  прийому  виборців  депутатами  Кіровоградської

міської ради сьомого скликання в громадських приймальнях депутатів»

Доповідає: Масло Л.Я. – начальник управління апарату

Кіровоградської міської ради

10.Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  757  «Про

затвердження  нової  редакції  Положення  про  управління  апарату

Кіровоградської міської ради»

Доповідає: Масло Л.Я. – начальник управління апарату

Кіровоградської міської ради
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11.Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  770  «Про

затвердження Програми забезпечення умов діяльності депутатів міської ради

сьомого скликання на 2017 рік»

Доповідає: Масло Л.Я. – начальник управління апарату

Кіровоградської міської ради

12.Про розгляд електронної заяви Сінченка Д.В. щодо неправомірних,

за словами заявника, дій службових осіб виконавчих органів Кіровоградської

міської ради  (лист від 09.11.2016 № 19-р-16 прокуратури Кіровоградської

області)

1. СЛУХАЛИ:

Демченка  М.І.,  який  повідомив,  що  відповідно  до  рішення

Кіровоградської  міської  ради  від  02 листопада  2016 року  №  581,  у  складі

постійної комісії міської ради з питань діяльності ради, депутатської етики,

Регламенту міської ради, відзначення нагородами, забезпечення законності,

релігії,  засобів  масової  інформації, регуляторної  політики,  підприємництва,

інвестицій та зовнішньоекономічної діяльності відбулися зміни, а саме:

обрано до  складу  постійної  комісії  депутатів  Кіровоградської  міської

ради сьомого скликання Бойка Сергія Вікторовича та Смірнова Володимира

Олександровича. В  зв’язку з  чим  запропонував  членам  комісії  визначитись

щодо обрання заступника голови та секретаря постійної комісії.

ВИРІШИЛИ:

Обрати  заступником  голови  постійної  комісії  міської  ради  з  питань

діяльності  ради,  депутатської  етики,  Регламенту  міської  ради,  відзначення

нагородами,  забезпечення  законності,  релігії,  засобів  масової  інформації,

регуляторної політики, підприємництва, інвестицій та зовнішньоекономічної

діяльності  Линченка Максима Дмитровича та секретарем постійної комісії з

питань  діяльності  ради,  депутатської  етики,  Регламенту  міської  ради,

відзначення  нагородами,  забезпечення  законності,  релігії,  засобів  масової

інформації,  регуляторної  політики,  підприємництва,  інвестицій  та

зовнішньоекономічної діяльності Смірнова Володимира Олександровича.

Результати голосування:

«за» – 4 (одноголосно).

Рішення прийнято.

2. СЛУХАЛИ:

Татарка  Д.А.,  який  пояснив  причини  підготовки  проекту  рішення

міської  ради  №  760  «Про  внесення  змін  до  деяких  рішень  міської  ради  у

зв’язку  зі  зміною  географічних  назв», ознайомив  з  основними  його

положеннями та запропонував підтримати даний проект рішення.

В  обговоренні  питання  взяли  участь  всі  члени  постійної  комісії,

депутат  міської  ради  Волков  І.В.  Заступник  начальника  юридичного

управління міської ради Татарко Д.А. відповів на запитання членів комісії.
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Смірнов  В.О. вніс пропозицію виключити  пункт 4 з проекту рішення

міської  ради  №  760  «Про  внесення  змін  до  деяких  рішень  міської  ради  у

зв’язку зі зміною географічних назв», так як він не має відношення до даного

проекту рішення.

ВИРІШИЛИ: 

1. Внести зміни до проекту рішення міської ради № 760 «Про внесення

змін  до деяких  рішень міської  ради  у  зв’язку  зі  зміною  географічних  назв»,

а саме: виключити пункт 4 з даного проекту рішення.

2. Погодити проект рішення міської ради № 760 «Про внесення змін до

деяких  рішень  міської  ради  у  зв’язку  зі  зміною  географічних  назв»  з

урахуванням вищезазначених змін.

                                            Результати голосування:

“за” – 3,

“проти” – 0,

“утримались” – 1.

Рішення прийнято.

3. СЛУХАЛИ:

Пузакову  А.А.,  яка  ознайомила  членів  комісії  з  проектом  рішення

міської  ради  №  794  «Про  перейменування  управління  економіки

Кіровоградської міської ради»  та пояснила причини його підготовки.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 

Погодити  проект  рішення  міської  ради №  794 «Про  перейменування

управління економіки Кіровоградської міської ради».

                                            Результати голосування:

“за” – 3,

“проти” – 0,

“утримались” – 1.

Рішення прийнято.

4. СЛУХАЛИ:

Коваленка  С.М.,  який  ознайомив  членів  комісії  з  проектом  рішення

міської ради № 795 «Про перейменування управління з питань надзвичайних

ситуацій та цивільного захисту населення Кіровоградської міської ради»  та

пояснив причини його підготовки.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 

Погодити  проект  рішення  міської  ради №  795 «Про  перейменування

управління з питань надзвичайних ситуацій та цивільного захисту населення

Кіровоградської міської ради».
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                                            Результати голосування:

“за” – 3,

“проти” – 0,

“утримались” – 1.

Рішення прийнято.

5. СЛУХАЛИ:

Колюку  О.С.,  який  пояснив  причини  підготовки проекту  рішення

міської ради № 791 «Про перейменування управління комунальної власності

Кіровоградської міської ради» та основні його положення.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 

Погодити  проект  рішення  міської  ради №  791 «Про  перейменування

управління комунальної власності Кіровоградської міської ради».

                                            Результати голосування:

“за” – 3,

“проти” – 0,

“утримались” – 1.

Рішення прийнято.

6. СЛУХАЛИ:

Чорну Н.М., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення міської

ради  №  773  «Про  найменування  вулиць  і  провулків  у  садівницькому

товаристві  «Аграрник»,  пояснила  основні  його  положення  та  причини

підготовки.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 

Погодити  проект  рішення  міської  ради №  773  «Про  найменування

вулиць і провулків у садівницькому товаристві «Аграрник».

Результати голосування:

«за» – 4 (одноголосно).

Рішення прийнято.

7. СЛУХАЛИ:

Смірнова В.О., який ознайомив членів комісії з рішенням міської ради

від  02 листопада  2016 року  №  576  «Про  колективний  депутатський  запит

депутатів  Кіровоградської  міської  ради»  (щодо  порядку  підготовки,

презентації  та  розгляду  питань  про  регулювання  земельних  відносин),

пояснив  причини  підготовки  відповідного  колективного  депутатського

запиту.

Член комісії Ніжнікова А.О. долучилась до роботи постійної комісії.
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ВИСТУПИЛИ:

Смірнов  В.О.,  секретар  постійної  комісії,  який  повідомив,  що  на

виконання  рішення  міської  ради  від  02 листопада  2016 року  №  576  «Про

колективний  депутатський  запит  депутатів  Кіровоградської  міської  ради»

ним підготовлено на розгляд членам комісії  пропозиції змін до Регламенту

Кіровоградської  міської  ради  сьомого  скликання  щодо  підготовки,

презентації та розгляду земельних питань (додаються). 

Владов  Р.П.,  начальник  управління  земельних  відносин  та  охорони

навколишнього природного середовища міської ради, який ознайомив членів

комісії  з  проектом  інформаційного  листка  до  рішення  міської  ради  щодо

регулювання  земельних  відносин,  який  підготовлено  управлінням

(додається).

Линченко  М.Д.,  заступник  голови  комісії,  який  звернув  увагу  членів

комісії чи законодавчо врегульовано питання візуалізації земельних ділянок.

Деркаченко Ю.О., депутат міської ради, який пояснив  членам комісії,

що постійна комісія міської ради з питань архітектури, будівництва, реклами,

регулювання  земельних  відносин  та  охорони  навколишнього  природного

середовища  завжди  виїжджає  на  об’єкти,  де  виникають  питання,  тому  з

власного досвіду стверджує - візуалізація не допоможе у вирішенні проблем.

Бойко С.В., член постійної комісії, який вніс пропозицію: відповідно до

рішення  міської ради від 02 листопада 2016 року № 576  «Про колективний

депутатський запит депутатів Кіровоградської міської ради», членам комісії

вивчити  пропозиції,  які  надав  Смірнов  В.О.  та  на  наступному  засіданні

комісії  опрацювати  спільно  з  управлінням  земельних  відносин  та  охорони

навколишнього природного середовища міської ради.

Демченко М.І., голова постійної комісії, який запропонував підтримати

пропозицію депутата Бойка С.В.

В  обговоренні  питання  взяли  участь  всі  члени  комісії,  депутати

міської ради Деркаченко Ю.О., Волков І.В.   Начальник  управління земельних

відносин  та  охорони  навколишнього  природного  середовища міської  ради

Владов Р.П. відповів на запитання членів комісії.

ВИРІШИЛИ: 

Доручити  членам  постійної  комісії  міської  ради  з  питань  діяльності

ради, депутатської етики, Регламенту міської ради, відзначення нагородами,

забезпечення  законності,  релігії,  засобів  масової  інформації,  регуляторної

політики, підприємництва, інвестицій та зовнішньоекономічної діяльності  та

управлінню  земельних  відносин  та  охорони  навколишнього  природного

середовища міської  ради   доопрацювати  пропозиції  змін  до  Регламенту

Кіровоградської  міської  ради  сьомого  скликання  щодо  підготовки,

презентації  та  розгляду  земельних  питань  та   розглянути  на  наступному

засіданні  постійної комісії міської ради.

Результати голосування:

«за» – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.
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8. СЛУХАЛИ:

Масло Л.Я., яка ознайомила членів комісії з проектом  рішення міської

ради № 790 «Про затвердження перспективного плану роботи міської ради на

2017 рік», пояснила основні його положення та причини підготовки.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії, депутат міської

ради Волков І.В.

ВИСТУПИЛИ:

Смірнов В.О., секретар постійної комісії, який запропонував доповнити

розділ «ІV квартал» перспективного плану роботи міської ради на 2017 рік

пунктом «Про затвердження галузевих програм на 2018 рік».

ВИРІШИЛИ: 

Внести  доповнення  до  проекту рішення  міської  ради  №  790  «Про

затвердження перспективного плану роботи міської ради на 2017 рік», а саме:

доповнити  розділ  «ІV квартал» перспективного  плану  роботи  міської

ради  на  2017  рік  пунктом  «Про  затвердження  галузевих  програм  на

2018 рік».

Результати голосування:

«за» – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

ВИСТУПИЛИ:

Бойко  С.В.,  член  постійної  комісії,  який  вніс  пропозицію  доповнити

розділи «І квартал», «ІІ квартал», «ІІІ квартал», «ІV квартал» перспективного

плану роботи міської ради на 2017 рік пунктом «Про заслуховування звітів

керівників  виконавчих  органів  міської  ради  та  посадових  осіб,  яких  вона

призначає або затверджує».

ВИРІШИЛИ: 

Внести  доповнення  до  проекту рішення  міської  ради  №  790  «Про

затвердження перспективного плану роботи міської ради на 2017 рік», а саме:

доповнити  розділи  «І  квартал»,  «ІІ  квартал»,  «ІІІ  квартал»,

«ІV квартал» перспективного плану роботи міської ради на 2017 рік пунктом

«Про  заслуховування  звітів  керівників  виконавчих  органів  міської  ради  та

посадових осіб, яких вона призначає або затверджує».

  Результати голосування:

“за” – 3,

“проти” – 0,

“утримались” – 0.

Рішення прийнято.

ВИСТУПИЛИ:

Демченко  М.І.,  голова  постійної  комісії,  який  вніс  пропозицію

доповнити  кожен  квартал  перспективного  плану  роботи  міської  ради  на

2017  рік  пунктом  «Про  хід  виконання  рішень  міської  ради  щодо

депутатських запитів».
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ВИРІШИЛИ: 

Внести  доповнення  до  проекту рішення  міської  ради  №  790  «Про

затвердження перспективного плану роботи міської ради на 2017 рік», а саме:

доповнити  розділи  «І  квартал»,  «ІІ  квартал»,  «ІІІ  квартал»,

«ІV квартал» перспективного плану роботи міської ради на 2017 рік пунктом

«Про хід виконання рішень міської ради щодо депутатських запитів».

   Результати голосування:

“за” – 3,

“проти” – 0,

“утримались” – 1.

Рішення прийнято.

ВИРІШИЛИ: 

Погодити  проект рішення  міської  ради  №  790  «Про  затвердження

перспективного  плану  роботи  міської  ради  на  2017  рік»  з  урахуванням

вищезазначених змін та доповнень.

Результати голосування:

«за» – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

9. СЛУХАЛИ:

Масло Л.Я., яка ознайомила членів  комісії з проектом  рішення міської

ради  № 765 «Про  внесення  змін  до  Графіка  прийому виборців  депутатами

Кіровоградської міської ради сьомого скликання в громадських приймальнях

депутатів» пояснила основні його положення та причини підготовки.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 

Погодити проект рішення міської ради  № 765 «Про внесення змін до

Графіка прийому виборців депутатами Кіровоградської міської ради сьомого

скликання в громадських приймальнях депутатів».

Результати голосування:

«за» – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

10.СЛУХАЛИ:

Масло Л.Я., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення міської

ради  №  757 «Про  затвердження  нової  редакції  Положення  про  управління

апарату Кіровоградської міської ради»,  пояснила основні його положення та

причини підготовки. 

Також  було  запропоновано  внести  зміни  та  доповнення  до  даного

проекту рішення міської ради, а саме:

викласти  назву  рішення  у  новій  редакції  «Про  перейменування

управління  апарату  Кіровоградської  міської  ради  та  затвердження

Положення про управління апарату Кропивницької міської ради»;

викласти  пункт  1  проекту  рішення  міської  ради  в  новій  редакції

«Перейменувати  управління  апарату  Кіровоградської  міської  ради  на

управління апарату Кропивницької міської ради».
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Депутат Линченко М.Д. вийшов із зали засідань.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 

1. Внести зміни та доповнення до проекту рішення міської ради № 757

«Про  затвердження  нової  редакції  Положення  про  управління  апарату

Кіровоградської міської ради», а саме:

викласти  назву  рішення  у  новій  редакції  «Про  перейменування

управління  апарату  Кіровоградської  міської  ради  та  затвердження

Положення про управління апарату Кропивницької міської ради»;

викласти  пункт  1  в  наступній  редакції  «Перейменувати  управління

апарату Кіровоградської міської ради на управління апарату Кропивницької

міської ради».

пункти 1, 2, 3 проекту рішення вважати пунктами 2, 3, 4.

2. Погодити  проект рішення  міської  ради  №  757 «Про  затвердження

нової  редакції  Положення  про  управління  апарату  Кіровоградської  міської

ради» з урахуванням вищезазначених змін та доповнень.

Результати голосування:

“за” – 3,

“проти” – 0,

“утримались” – 1.

Рішення прийнято.

Депутат Линченко М.Д. долучився до роботи комісії.

11.СЛУХАЛИ:

Масло Л.Я., яка ознайомила членів комісії з проектом  рішення міської

ради  №  770  «Про  затвердження  Програми  забезпечення  умов  діяльності

депутатів  міської  ради  сьомого  скликання  на  2017 рік»,  пояснила  основні

його положення та причини підготовки.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

Начальник управління Масло Л.Я. відповіла на запитання членів комісії.

Депутат Смірнов В.О. вийшов із зали засідань.

ВИРІШИЛИ: 

Погодити  проект рішення  міської  ради  №  770  «Про  затвердження

Програми  забезпечення  умов  діяльності  депутатів  міської  ради  сьомого

скликання на 2017 рік».

Результати голосування:

«за» – 4 (одноголосно).

Рішення прийнято.

12.СЛУХАЛИ:

Демченка  М.І.,  який  інформував  членів  комісії  про  надходження

електронної заяви Сінченка Д.В. щодо неправомірних, за словами заявника,

дій  службових  осіб  виконавчих  органів  Кіровоградської  міської  ради,  яка

направлена  прокуратурою  Кіровоградської  області (лист  від  09.11.2016

№ 19-р-16).

Депутат Смірнов В.О. долучився до роботи комісії.
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ВИСТУПИЛИ:

Сінченко Д.В., голова ГО «Асоціація Політичних Наук», який доповів

по суті  електронної заяви та відповів на запитання членів постійної комісії

міської ради.

Волков  І.В.,  депутат  міської  ради,  який  надав  пояснення  по  суті

електронної заяви Сінченка Д.В. та  відповів  на  запитання членів  комісії та

присутніх.

Татарко  Д.А.,  заступник  начальника  юридичного  управління  міської

ради, який надав роз’яснення по суті  електронної заяви Сінченка Д.В.  щодо

нібито наявності конфлікту інтересів у депутата міської ради Волкова І.В. під

час розгляду 11.10.2016  на постійній комісії Кіровоградської міської ради з

питань бюджету,  податків, фінансів, планування та соціально-економічного

розвитку електронної петиції.

22.09.2016  до  Кіровоградської  міської  ради  передана  електронна

петиція  про  перерозподіл  видаткової  частини  бюджету  міста

Кропивницького, збір підписів під якою здійснювала Кіровоградська обласна

організація «Асоціація Політичних Наук».

В  петиції  серед  інших  ставилося  питання  про  припинення

фінансування  таких  статей  витрат  міського  бюджету,  як  «Засоби  масової

інформації» (код 120000), окрім статті «Інші ЗМІ» (код 120400).

Відповідно  до  Порядку  розгляду  електронної  петиції,  адресованої

Кіровоградській  міській  раді,  її  виконавчому  комітету,  затвердженого

рішенням Кіровоградської міської ради 29 березня 2016 року № 142, петиція

надається  секретарю  міської  ради  для  визначення  постійної  комісії

Кіровоградської міської ради, яка буде розглядати Петицію. 

Постійна  комісія  розглядає  Петицію  на  своєму  засіданні.  За

результатами розгляду Петиції постійна комісія надає секретарю міської ради

пропозиції  щодо  підтримки  або  не  підтримки  Петиції  із  відповідним

обґрунтуванням,  а  також  щодо доцільності  реалізації викладених в  Петиції

пропозицій шляхом прийняття відповідних рішень Кіровоградською міською

радою або її виконавчим комітетом.

У відповідності до вищезазначених норм, петицію було направлено на

розгляд  постійної  комісії  Кіровоградської  міської  ради  з  питань  бюджету,

податків,  фінансів,  планування  та  соціально-економічного  розвитку  та

розглянута цією комісією 11.10.2016.

Як  вбачається з  протоколу № 11 засідання  постійної комісії з  питань

бюджету, податків, фінансів, планування та соціально-економічного розвитку

від  11  жовтня  2016 року,  під  час  розгляду  петиції  начальник  фінансового

управління Кіровоградської міської ради Бочкова Л.Т. зазначила, що видатки

здійснюються  відповідно  до  Бюджетного  кодексу  України  і  в  повній  мірі

відповідають чинному законодавству.

За результатами розгляду комісія вирішила не підтримати електронну

петицію від 23.09.2016 щодо перерозподілу видаткової частини бюджету,  у

зв'язку  із  повною  відповідністю  зазначених  витрат  Бюджетному  кодексу

України та діючому законодавству, зокрема  Законів  України «Про порядок
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висвітлення  діяльності  органів  державної  влади  та  органів  місцевого

самоврядування  в  Україні  засобами  масової  інформації»,  «Про  статус

ветеранів війни, гарантії їх соціального захисту», та інші.

Рішенням Кіровоградської міської ради від 23 лютого 2016 року № 70

«Про  затвердження  Програми  економічної  підтримки  засобів  масової

інформації  міста  Кіровограда  на  2016  рік»  передбачено  фінансування

висвітлення  діяльності  Кіровоградської  міської  ради  та  її  виконавчого

комітету  загальною  сумою  388,1  тис.грн,  в  т.ч.  на  телебачення  та

радіомовлення в сумі 288,1 тис.грн. Таким чином, в рішенні Кіровоградської

міської ради відсутні конкретно визначені телерадіокомпанії, які отримали це

фінансування.

Окрім того, відсутні будь-які відомості щодо того, що Волков І.В. має

відношення  до  визначення  суб’єктів,  які  отримують  вищевказані  кошти

міського бюджету.

Більш  того,  відповідно  до  даних  Єдиного  державного  реєстру

юридичних  осіб,  фізичних  осіб-підприємців  та  громадських  формувань

Волков І.В. не є власником (співвласником) телерадіокомпанії ТТV, а отже

відповідно до ст. 28 Закону України «Про  запобігання корупції» та ст. 59-1

Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» не мав конфлікту

інтересів і не повинен був самостійно публічно оголошувати про це під час

засідання постійної комісії, на якому розглядалася петиція.

В  обговоренні  питання  взяли  участь  всі  члени  комісії,  депутати

міської  ради  Волков  І.В.,  Деркаченко  Ю.О..  Сінченко  Д.В.,  заступник

начальника юридичного управління міської ради Татарко Д.А.

ВИРІШИЛИ:

Обставини,  зазначені  в електронній  заяві  голови  ГО  «Асоціація

Політичних  Наук»  Сінченка  Д.В.,  яка  направлена  прокуратурою

Кіровоградської області  (лист від 09.11.2016 № 19-р-16), не знайшли свого

підтвердження.  Тому  в  діях  депутата  Кіровоградської  міської  ради,  голови

постійної  комісії  міської  ради  з  питань  бюджету,  податків,  фінансів,

планування та соціально-економічного розвитку, Волкова Ігоря Вікторовича

не вбачається конфлікту інтересів при розгляді електронної петиції.

   Результати голосування:

“за” – 4,

“проти” – 0,

“утримались” – 1.

Рішення прийнято.

Голова комісії М.Демченко

Секретар комісії В.Смірнов
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